
 

 

MUISTIO 
  
Aihe: 107-G-piiri / Työvaliokunnan Skype-kokous 
Aika: 17.12.2016 klo 9.03–10.57 
 
DG Kari Edelmann, piirisihteeri Marja Kemppinen, 1. VDG Jari Peltonen, 2. VDG Olavi Vesanen, 
IPDG Jorma Tuhkanen (estynyt), piirin rahastonhoitaja Erkki Iso-Markku, GLT Veikko Kotolahti, 
GMT Juhani Rikkonen (estynyt), Markku Palander, Veikko Partanen (estynyt), Juha Nokelainen, 
Jyrki Toljander, Aki Tolkki (estynyt) 
   
1. Kokouksen avaus 
Kokouksen puheenjohtaja Kari Edelmann avasi kokouksen klo 9.03. 

 
2. Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat 
Sihteeri Marja Kemppinen kirjasi osallistujat. 

 
3. Toimintakertomus, tuloslaskelma ja tase 2015-2016 sekä toiminnantarkastajien 
lausunto 
Todettiin, että puuttuvat allekirjoitukset pyritään saamaan viimeistään piirihallituksen 
kokouksessa 4.2.2017 ja että Nuorisoleirin tuloslaskelma ja tase on liitettävä 
materiaaleihin. 
  
4. Piirin talous, rahatilanne / talousarvio 2016-2017 
Erkki Iso-Markku totesi piirin rahatilanteen olevan erittäin hyvä. Nuorisoleirimaksujen 2019 
karhut lähetetään sihteerin kautta. 
 
5. Aluefoorumien palaute 
Käytiin läpi piirikuvernöörin joulukuun tiedotetta, jossa oli koonti aluefoorumien 
palautteesta. Kokoukseen osallistuneet alueiden puheenjohtajat täydensivät ja tarkensivat 
saatua palautetta. Todettiin muun muassa, että MyLCI-raportointia ei ole koettu vaikeana 
eikä suuria ongelmia klubien toiminnassa ole. Aluefoorumeissa keskustelua käytiin 
hyvässä hengessä, ja muun muassa jäsenkasvusta on keskusteltu. Todettiin, että 
suunnitteilla on järjestää 14.2.2017 ystävänpäivänä näkyvä jäsenhankintatempaus. Lisäksi 
todettiin, että klubien konkreettista näkyvyyttä (esim. talvitapahtumat lapsille ja nuorille, 
markkinat, kinkkuarpajaiset, tavarakeräykset Leijonien koriin) tulisi lisätä. Keskustelussa 
tuotiin esiin, että Suomen Lions-liitolla on ollut ainakin aiemmin aktiviteettipankki. 
Piirikuvernööri lupasi selvittää, onko tämä edelleen olemassa, ja jos on, laitetaan se 
näkyviin piirin www-sivuille. Esille nousi myös ajatus kartoittaa järjestöjä, joiden kanssa 
lionsklubit voisivat tehdä yhteistyötä.  
 
6. Vuosikokouksen valmistelu 
Jouko Räsänen Viitasaarelta on valmistellut yhteistyössä Kari Edelmannin kanssa 
vuosikokousta. Käytiin läpi vuosikokouksen agendaa. Sovittiin, että Jari Peltonen kysyy 
toiminnantarkastajat. Todettiin, että nuorisoleirin 2019 järjestäjä on vielä avoinna. 
Tarkennettin, että vuoden 2018 piirikokousjärjestelyistä vastaa kolme klubia: LC 
Joutsa/Jousa (pääjärjestäjä), LC Joutsa ja LC Luhanka. Palkitsemisista odotetaan 
ehdotuksia klubeilta. Kevään 2017 piirin vuosikokouksen yhteydessä järjestetään 
koulutusta presidenteille (Jari Peltonen), sihteereille (Jari Rytkönen), rahastonhoitajille 



 

 

(Erkki Iso-Markku) sekä mahdollisesti oma koulutusosuus PDG:ille ja alueen 
puheenjohtajille. Koulutettavien nimet pyydetään esimerkiksi kaksi viikkoa aiemmin, ja 
kouluttaja pyytää etukäteen osallistujilta aiheita, joita koulutuksessa olisi tarpeen käsitellä. 
Lisäksi vuosikokouksen agendassa on aktiviteettiasiaa ja puoliso-ohjelma. Sovittiin, että 
tarpeita selvitetään ja joulukuun loppuun mennessä tulee tarkempi suunnitelma. Esille 
nousi, että tulevaisuudessa on mietittävä, onko koulutuksen oikea paikka vuosikokouksen 
jo muutoinkin tiiviin ohjelman yhteydessä.  
 
7. Jäsenkasvu ja koulutustarjonta  
Jäsenkasvua käsiteltiin jo asialistan kohdassa 5 aluefoorumien palautteen yhteydessä. 
Todettiin, että alueen ja lohkojen puheenjohtajille järjestetään koulutusta 18.2.2017 
Kansalaistoiminnankeskus Matarassa. 
 
8. Ensi vuoden virkailijatilanne ja toimenpiteet 
Todettiin, että tulevan kauden virkailijat ovat melkeinpä kaikki tiedossa, joten 
virkailijatilanne on hyvä. 
 
9. Klubivierailuissa esille tulleita asioita 
Klubivierailuissa esille tulleet asiat käsiteltiin jo asialistan kohdassa 5. 
 
10. 100-vuotisjuhlan palveluhaasteen ja PuSun tilannekatsaukset  ja toimenpiteet 
Todettiin, että LCI 100 ja PuSu -tilannekatsaukset käyvät ilmi piirikuvernöörin joulukuun 
tiedotteesta. Klubien tulisi tehdä kevääksi PuSu-strategia, josta käy ilmi, mitä klubit aikovat 
tehdä rahan keräämiseksi. Juha Nokelainen kertoi Jämsän klubien toiminnasta 
kansalaiskeräyksen järjestämiseksi Jokivarren puukoulun hyväksi.  
 
11. Kannanotto keskussairaalan VVM-hakkeeseen  
Puheenjohtaja esitteli VVM-hanketta. Todettiin, että hanke ei tavoita alueellisesti koko G-
piiriä, joten hankkeeseen mukaanlähtöä ei pidetty mielekkäänä.  
 
12. Muut asiat 
Jari Peltonen esitti alueen puheenjohtajan toimenkuvan päivittämistä lisäyksellä: 
”Järjestää yhdessä lohkon puheenjohtajien kanssa Aluefoorumin tai vastaavan 
tapahtuman kaksi kertaa kauden aikana.” Lisäksi esitettiin, että seuraavalla kaudella 
järjestetään syksyllä lohkotason tapaamiset ja vasta keväällä aluefoorumi.  
 
13. Seuraavat kokoukset 
 

- Työvaliokunta ja piirihallitus 4.2.2017 klo 9.00-11.00/11.30-15.00 
Kansalaistoiminnankeskus Matara / Matara-sali 
- Aluefoorumit viikko 10/2017 
- Työvaliokunta ja piirihallitus 8.4.2017 klo 9.00-11.00/11.30-15.00 
Kansalaistoiminnankeskus Matara / Matara-sali 
- Piirin vuosikokous 22.4.2017 Viitasaari 
- Vaihtokokous 13.5.2017 Mäntän klubilla  

  
14. Kokouksen päättäminen 



 

 

Ennen kokouksen päättämistä puheenjohtaja kysyi palautetta Skype-kokouksesta. 
Todettiin, että tämä kokousmuoto säästää sekä kokouskuluja että aikaa, sujui hyvin ja oli 
ollut positiivinen kokemus. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.57. 
 
Muistion vakuudeksi 
Marja Kemppinen 


